



Bestyrelsesmøde 2025-1

Afholdt: D. 15. januar 2025 kl. 19.00-22.00

Lokale: Foreningslokalerne

Referent: Victor Lundhede Christensen

Deltagere: Christian Niclas, Anne Johansen, Victor Lundhede Christensen, Mia Molberg Fack, Emil Sand-Jensen, Michael Fack

Afbud: Katrine Müller-Eriksen, Kristian Østergaard

1. Økonomi

Punkt er strøget fra det åbne referat

2. FS

Punkt er strøget fra det åbne referat

3. Dukkeskub

Intet nyt

4. RPG-dage

Intet nyt

5. Lokalerne

Rengøring

Der har været problemer med rengøring op til jul og i den efterfølgende tid. Der skal skabes øget opmærksomhed om rengøring.

6. Einherjernes Generalforsamling 2025

Hvad mangler bestyrelsen at forberede inden generalforsamlingen?

- Der skal laves hypeforslag om begivenheden og der skal stå noget om hvad arbejdet involverer. Skal op på FB og Discord.
- Regnskab og hjælpeark skal færdiggøres
- Anne spørger Hornbæk om han vil være dirigent
- Alle skal indsende deres opstillingstekst
- Emil stiller op in absentia
- Der skal købes snacks, øl og sodavand inden
- 2. indkaldelse skal sendes ud d. 31. januar.
- GF-punkt – Hvad skal vi have i køleskabet
- GF-punkt – Kort oplæg til hvordan man laver scenarie
- Årsberetning – Vi laver et FB-opslag hvor vi skriver til hvad der skete i 2024
- Gaveoverrækning skal stå på dagsordenen



7. ÅUF-årsmøde

Vi er blevet indkaldt til ÅUF årsmøde 2025 og skal finde dem der vil deltage fra foreningen. Victor og Emil melder sig.

Vi hører om Tobias stiller op igen.

8. Madansvarlige til FS

Dette punkt tages på næste møde.

9. Mails

Bifrost samværsweekend 2025

Vi er blevet inviteret til Bifrosts Samværsweekend 2025 og skal aftale om vi sender noget afsted. Er super relevant, da det er samarbejdet vi gerne vil være en del af og kan hjælpe evt. nye FS arrangører, men kræver noget vil afsætte en weekend (28 februar – 2. marts).

Leje af skjolde til 10 Averland

Vi har modtaget en mail om skjoldleje.

De må gerne bruge skjolde kvit og frit til små kamptræninger, men Jydelive ser bestyrelsen som et større arrangement der vil slide hårdere på skjoldene og vil derfor ikke være en del af én lejeperiode til et andet arrangement.

10. Ny boks kode

Punkt er strøget fra det åbne referat

11. Næste møde

Næste møde er d. 31. januar

12. Evt.

- Merch butik – Mia har lavet et design på trøjer med foreningslogo.
- Lokalesamarbejdet Bifrost Aarhus har et møde med Aarhus Kommune. De vil gerne høre om vores foreninger inden vi sendes videre til Aarhus ejendomme. Vi kan 5-6 afsted.
- Skjold Manual – vi har modtaget manualen. Den skal renskrives og offentliggøres for vores medlemmer

Mødet blev hævet 21:20